
Styrelsemöte Svenska vita älghundsklubben. 

 

Datum: 2021-06-09 

Tid:  19:00 

Plats:  Teams 

Närvarande: Christina, Thomas, Andreas, Jimmy, Carola, IngaBerit 

 

§ 1 Mötets öppnande.  

Thomas öppnade mötet och hälsade välkomna 

       

§ 2 Val av Sekreterare.  

Carola Jonsson 

        

§ 3 Val justerare. 

Christina Gevert  samt ordförande 

    

§ 4 Godkännande av dagordning. 

Godkändes 

      

§ 5 Föregående protokoll. 

SÄK har inte återkopplat till avelsrådet sedan sist. 

Jimmy har satt 20 000 Sek på ett konto till bidrag för jaktprov. Gäller 1 gång/hund, gäller 

medlemmar. 

        

§ 6 Avelsråd Sverige. 

Avelsrådet har behov av att bli fler, något som styrelsen tar med sig och försöker arbeta för.  

Avelsrådet vill gärna ha något matnyttigt ang genetik/avel/sjukdomar som föredrag på 

årsmötet. Thomas pratar med Hans Lantz om han har lust att prata lite om aveln och 

utmaningarna i vår ras. 

 

 



Avel under pandemin 

På grund av inställda utställningar beviljades dispens för start på jaktprov utan 

utställningsmerit provsäsongen 20/21. Av den anledningen finns det unga 

jaktprovsmeriterade hundar som skulle kunna gå i avel men som saknar utställningsmerit. 

 

SÄK har beslutat att EJ rekommendera hundar som EJ är utställda att gå i avel. Detta på 

grund av rädsla för att allvarliga fel ska föras in i raserna. De har EJ  heller möjlighet att 

annonsera hos sin rasklubb eller lokalklubb. Man kan om det är möjligt få en 

exteriörbedömning före jaktprov 

SVÄ följer SÄKs rekommendationer. 

§ 7 Årsmötet, utskick, mötesordförande, mm. 

Kallelse måste ut senast 21 dagar före årsmötet dvs. 19e Juni 

Hemsidan och Facebook, anmälan med mailadress till klubbmejlen senast den 5/7 

Thomas kollar ev. motioner. Jessica lägger ut på hemsidan och Carola på Facebook. 

Thomas kollar med SÄK om de kan hjälpa oss med tekniken till mötet, ev också 

ordförandeskapet. 

§ 8 Övrigt. 

Stugorna i Rättvik är betalda, Jimmy kollar status om det inte blir någon utställning i år 

eftersom vi redan fått det uppskjutet en gång. 

 

§ 9 Mötets avslutande samt datum för nästa möte.   

Thomas tackade för deltagande  

Nästa möte 7/7 kl 19.00 

 

 

 

      Justerare    Justerare 

      Christina Gevert                                             Thomas Norberg 

 

https://url11.mailanyone.net/v1/?m=1lr3lK-0005VX-6J&i=57e1b682&c=riWrUo7a_gwkkM_1NJSTV2qOf4K_jtOJCp-1vyrwmTN-_Y8f9Nop7aIZGaU3SYWWAE-z8hZylIYzyeRSiYTkWkr2rU7BEefZ2lQvpBiRzKy0Cc8FUvKYZvtI40Z_sNwlaek5pWUOWyZP3VnYBfH0PRC5BOlZozBT3rFwdnzBzWJxUW4sK9mj9Xpg253ymcQtIwSBmr33UBCaSYicqv4QnCEa60cBfpdyyypb3BA7i6d5Ig5G3hsKIe3hwJANIqOeHmRYjBM-hLpVz0pqvlXH9g

